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Betekom / Brussel 11 april 2007.

Een jaar geleden werden we verlost van
Ir. Marc Heselmans
die jarenlang aan
het hoofd van de
Arbeidsinspectie
heeft gestaan. De
heer Heselmans
was lid van de Raad
Van Bestuur van het
F.A.N.C. en liet toe
dat het toezicht op
de nucleaire veilig-
heid voor arbeiders
naar het F.A.N.C.
werd overgeheveld.
Een niet te verge-
ven miskleun van
Heselmans en niet
de enige trouwens.

Tijd van
gaan
was geko-
men.
Marc Heselmans
was totaal uitge-
blust, dus was de
tijd van gaan
gekomen, sinds enige tijd is men dus op
zoek naar een opvolger en sinds enkele
weken vangen we steeds weer dezelfde
naam op als vervanger.

Vernieuwing op komst.
Het wordt stilaan tijd dat het zieltogende
W.A.S.O. terug haar taak opneemt : “Het
bevorderen van de arbeidsveiligheid”
want, al hebben ze tweehonderd inspec-
teurs, in de praktijk werkt het niet, ze
laten zelfs belangrijk werk aan privé-
bedrijven over zoals AGFA-Gevaert en
PREBES waar leuke postjes geschapen
worden en die spreekbeurten organise-
ren, dat brengt ook nog goed op, kassa,
kassa.

Ir. Paul Tousseyn.
We kennen Ir. Paul Tousseyn al enkele
jaren, de Burgelijk Ingenieur mecha-
nica (en Bruggelling) is sinds jaren
gedetacheerd naar W.A.S.O. Leuven
(Philipssite).
P. TOUSSEYN was ook vaak te zien op
voordrachten over veiligheid bij Prebes,
Morsum Magnificat had liever gezien dat
arbeidsinspecteur Tousseyn die tijd
gebruikte om werven te bezoeken, want
dáár loopt het heel goed fout.
De laatste tijd klinkt het in betrouwbare
kringen, dat Paul Tousseyn wordt aan-
zien als de nieuwe baas van W.A.S.O.

Nucleaire Veiligheid.
We hebben Paul Tousseyn vandaag

geconfronteerd met
onze informatie en
daarbij meteen één
vraag gesteld :
Morsum
Magnificat :
Mr. Tousseyn, stel
dat u de nieuwe
baas van W.A.S.O.
wordt, steunt u dan
onze zienswijze dat
de bevoegdheid
voor de bescher-
ming van de
arbeiders tegen de
gevaren van de
ioniserende stralin-
gen van het
F.A.N.C. moet
ontnomen worden
en terug, zoals
vroeger, naar
Tewerkstelling en
Arbeid moet over-
geheveld worden ?
Paul Tousseyn:
Ik zal dat in over-
weging nemen ....

ik neem er in elk geval akte van.
Voor het overige wil de heer Tousseyn
over de kwestie dat Morsum Magnifi-
cat hem als mogelijke nieuwe baas
van W.A.S.O. noemt, niet bevestigen
noch ontkennen.

Voorbarig nieuws ?
“Ge moogt het vel van de beer niet
verkopen alvorens deze geschoten is”
voegt Paul Tousseyn eraan toe, “wie
de baas wordt, dat beslis ik niet, het
zijn maar geruchten hé”. Een
publicatie daarover ziet hij niet zitten.
Het eerste deel is nog maar voorbij
(doelend op de examens), het tweede
moet nog komen en de beoordeling
valt over het globale, het is dus nog
voorbarig.

Geruchten.
Morsum Magnificat heeft op zijn minst
van drie verschillende en betrouwbare
bronnen deze informatie verkregen en
bij de persoon in kwestie nagetrok-
ken, daarom denken wij dit gerust te
mogen publiceren, afwachten wie de
nieuwe baas van de Arbeidsinspectie
zal worden.
Wij hebben in ieder geval gehoord dat
P. Tousseyn bovenaan de lijst staat.

Erik Verbeeck

Ir. Paul Tousseyn de nieuwe baas van
W.A.S.O. ?
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De kraanman was slechts licht
gekwetst.
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Is een periodiek dat

 maandelijks één of meerdere

 malen verschijnt.

Het is totaal onafhankelijk en

onderscheidt zich van  andere

tijdschriften wegens het

dieper ingaan op het

“maatschappelijke”.

De belangen van de burger

staan aan de top, zonder

 politieke  of andere

inmenging waardoor

 onderwerpen behandeld

 kunnen worden die elders

onvoldoende aan

bod komen.
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Lid van de Unie
van de Uitgevers

van de Perio-
dieke Pers

U.U.P.

Betekom / Leuven 18 maart 2007.

De laatste week werd er in de
begroting op een lachwekkende
manier met cijfers gegoocheld.
Herman Van Rompuy zei dat er
in 2008 een tekort zou ont-
staan van 3 miljard euro,
Overheidsfinanciënspecialist
Dirk Van Mechelen had het
over 600 tot 700 miljoen en
tovenaar Rudy Demotte kon-
digde gisteren voor 2007 een
overschot aan van 368 mio
euro !

One shots.
We legden de stelling van Herman Van
Rompuy, dat er in 2008 een tekort van 3
miljard zou zijn, ondermeer ten gevolge
van de vergrijzing, voor aan een
Professor Economie die destijds (1997-
1999) prima werk leverde bij Jean-Luc
Dehaene.
Niettegenstaande de Prof nu opnieuw
les geeft aan de UA te Antwerpen en de
politieke materie niet meer op de voet
volgt, bevestigt hij dat het opstellen van
begrotingen een moeilijke materie blijft
omdat men rekening dient te houden
met verschillende parameters.
Er zijn natuurlijk altijd de
“one shots”, de éénmalige operaties
zoals bijvoorbeeld het verkopen een
overheidsgebouw en het opnieuw
huren. Dat bedrag komt dan binnen
maar ondertussen moet er wel huur
betaald worden wat erop neerkomt dat
na  3 of 4 jaar de inkomst werd betaald
aan huur van het gebouw, maar de huur
moet wel verder betaald worden.

Private Public Sector
(PPS).
Een ander voorbeeld is het Justitiepaleis
in Antwerpen, dat zijn dan de
zogenaamde PPS (Private Public Sector)
avonturen waar men de privaat sector
gebruikt om te financieren.
Een andere mogelijkheid is privatiseren,
allemaal ingrepen die het begrotings-
resultaat opsmukken. Dat is één
gegeven.

Uitstaande schuld.
Een tweede belangrijk punt zijn de
intrestlasten.
België heeft een uitstaande schuld van
zo’n 131 % van het BBP en daarop moet
rente worden betaald,  die rentevoeten
van 4 of 4,5% maken dan natuurlijk een
gigantisch verschil.

Vanaf de Euro hebben we altijd lage
rentevoeten gekend, maar de laatste
jaren zijn die toegenomen.

Windfall gaines.
Wat een goede maatregel is, is in plaats
van te kijken naar het uiteindelijke saldo
op het einde, entiteit 1 (De Federale
Staat) en 2 te nemen, alles op te tellen
en dan te zeggen oké, we zijn in
evenwicht maar dat is zeer gevaarlijk
omdat natuurlijk, bij lage intrestvoeten,
zoals de vorige regeringen hebben
gekend, de oude schulden worden
vernieuwd met lage intrestvoeten en
men krijgt z.g. “windfall gaines” dus
opbrengsten die gevaarlijk zijn want als
de intrestvoet wijzigt zit men terug in de
problemen.

Primair saldo.
Vroeger namen we als basis van de
begroting wat we noemden het “primair
saldo”, dat zijn de inkomsten en de
uitgaven van de overheid maar zónder de
intrestlast, dan moesten we zorgen dat
we een primair saldo hadden van 6%, dat
was de target.
Als de intrestvoet dan eens steeg of
daalde dan had dat geen invloed. We
bleven kijken naar structurele uitgaven
en dat er steeds een primair saldo was
van die vooropgestelde 6%.
Dan was het  resultaat natuurlijk dat alle
winsten die werden gerealiseerd, omdat
de rentevoeten daalden, dat die werden
gebruikt om de schuld af te lossen en
zodoende kon er gezorgd worden dat de
toevallige winsten gegenereerd door de
daling van de rentevoeten, niet werden
opgesoupeerd aan van alles en nog wat,
zoals het Zilverfonds.

Zilverfonds.
Vande Lanotte is de eerste geweest die
daarmee is beginnen te prutsen zoals het
Zilverfonds maar er was dan ook zoveel
druk vanuit de PS en ook SP dat men de
opbrengsten uit de lage intrestvoet toch
zou gaan gebruiken voor andere dingen
dat Vande Lanotte niet kon zeggen ; we
gebruiken ze om de schuld af te lossen

Is de verkiezingsbegroting
van Verhofstadt “Nep” ?

Ze konden het samen weer goed vinden
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want dat werd niet aanvaard, er werd
immers gezegd dat de schuld bij de
rijken zat.
Hij heeft dan de truc uitgevonden van
het Zilverfonds wat in feite ook een
vorm is van schuld afbouwen maar het
lijkt naar buiten alsof het alleen wordt
gedaan voor de pensioenen.
Het pensioenfonds van Belgacom
overnemen is weer een andere truc.
Zeggen “wij zullen de pensioenen wel
betalen” maar de problemen zijn dan
wel voor latere regeringen.  Gelukkig is
er voorlopig niet veel druk op de
rentevoet maar als die er komt of er
komt een inflatie dan heeft een
volgende regering weer een flinke
opkuisoperatie te doen en dat is niet
voor de hand liggend want de begro-
tingen zitten vol met nepinkomsten en
“one shots” en parameters die een
grote rol spelen en die men niet in de
hand heeft en er zijn nog een paar
dingen in aantocht, zoals de vergrijzing.

Vergrijzing in 30 jaar.
Het probleem van de vergrijzing is niet
zo simpel op te lossen want men kan de
mensen proberen langer te doen wer-
ken maar als ze dat niet willen en ze
hebben rechten opgebouwd !  Dat is
een proces van dertig jaar dat niet
kan omgekeerd.

Interesten.
Tijdens de bijeenkomst van “Het rapport
Van Mechelen” heeft  Morsum Magni-
ficat  Dirk Van Mechelen geconfron-
teerd met de initiatieven van
Verhofstadt die werkgevers pusht om 50
en 55 plussers aan te werven door

kortingen van 400 Euro per maand op de
sociale lasten te geven.
Toch blijven de media melding maken en
is het een feit dat jobs niet ingevuld
geraken en staan er 2 of 3 arbeids-
krachten aan te schuiven uit de
Oostbloklanden die voor de helft van de
prijs willen komen werken.

Veiligheid op werven.
Bovendien neemt, door het feit dat men
de taal niet kent, de veiligheid af en
nemen de arbeidsongevallen toe.
Van Mechelen heeft daarop letterlijk
geantwoord dat er in Roeselare en
Kortrijk een grote nood is aan
arbeidskrachten en dat in Wallonië en
Henegouwen de werkeloosheid groot is
dus moet er van daaruit een inspanning

worden geleverd dus vanuit
Henegouwen in Kortrijk gaan werken.
Op de vraag van MM wat de beslissing
van een werkgever is, wanneer hij de
keuze heeft tussen een 55 plusser en
drie Oostblok arbeiders die voor de
helft komen werken, kon Van Mechelen
niet antwoorden.

West Vlaanderen.
Volgens Professor N. zijn er in West-
Vlaanderen meer arbeiders die vanuit
Noord Frankrijk komen werken dan
vanuit Wallonië en dat heeft alles te
maken met de sociale voorzieningen,
die zijn in Frankrijk immers een stuk
lager dan hier.

De “Nep” begroting.
Als Van Mechelen zegt dat er, volgens
de Nationale Bank en Unizo, een
structureel overschot en een
evenwicht in de begroting is heeft dat
volgens  professor WN alles te maken
met de ex-kabinetschef van Verhofstadt
(Luc Coene) die op een gegeven
moment directeur en Vice Gouverneur
van de Nationale Bank is geworden en
die waarschijnlijk de volgende
gouverneur zal worden. Eveneens dient
er rekening mee gehouden te worden
dat 2007 een verkiezingsjaar is en dat
niemand met besparingen naar buiten
wil komen en dat iedereen nog iets wil
uitgeven voor de eigen groepen. Deze
begroting wordt dus een “nep”
begroting.

Was Dehaene beter ?
Het gegeven bij de regering Dehaene
was, dat door de komst van de Euro, de
staat onder de 3% tekort moest zitten
zoniet viel België uit de Euro-boot, er
was dus wekelijks een begrotingscon-
trole en dan was er het jaar van de
verkiezingen, 1999. De verwachting was
dat de regering Dehaene in het zadel
zou blijven, er werd dus in het laatste
begrotingsjaar gewerkt met dat idee en
er werden geen ‘zotte’ uitgaven meer
gedaan want die zouden hen na de
(her) verkiezing duur te staan komen,
iedereen bleef dus, qua uitgaven, op
de rem staan.

Het licht uit.
Toen kwam de dioxine crisis die het
licht uitdeed. De regering Dehaene
werd niet meer verkozen en opvolger
Verhofstadt kon de eerste jaren,
dankzij de ‘zuinige’ politiek van
Dehaene vóór de verkiezingen,
onmiddellijk uitpakken met goede
begrotingen.  Nu het zich laat aanzien
dat de paarse regering door de kiezer
zal worden afgestraft kan men het zich
veroorloven een nep-begroting in
elkaar te steken.
                                              JVDS

Toen Professor WN de financiële lakens
op het Kabinet Dehaene mocht uitdelen
ging het beter met België, maar
Dehaene haalde het niet meer. Het
kwam de Prof. ook goed uit want hij had
genoeg van de politiek. Verhofstadt
heeft spaarpotten leeggemaakt <nvdr>

Opgelet : Dit bedrag is bereikt dankzij
de toverformule van Rudy Demotte

foto MORSE-Press VOF 
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Het duur “Nep” Kunstwerk van

Marcinelle te Betekom.
Begijnendijk/Betekom
14 april 2007.

Op 8 augustus 2006 werd te Marcinelle
dag op dag 50 jaar na de mijnramp een
grote herdenkingsplechtigheid gehouden.
Omdat er bij de 262 slachtoffers destijds
136 Italianen waren,  zijn er ook veel
bezoekers uit Italië naar Marcinelle en de
kolenmijn, “Bois du Cazier”, afgezakt.
De mijn is al lang gesloten en tegen-
woordig is er een museum ingericht.

Veiligheid.
Alhoewel men vertelt dat de technische
installaties van de Bois du Cazier aan de
veiligheidsvoorschriften van de wetten
van toen voldeden, geloven wij daar niks
van.Feit is dat een elektrische kabel met
6.000 Volt onvoldoende was bevestigd en
door de liftkooi werd geraakt en losge-
rukt.
Omdat  er zich in de schacht ook olie-
leidingen bevonden (in  andere mijnen
waren dat waterleidingen)
veroorzaakte de kortsluiting in combina-
tie met de olie een felle brand

Kunstwerk.
Omdat er ook (zij het in mindere mate)
mijnwerker(s) uit Begijnendijk het leven
lieten, hebben de Begijnendijkse
gemeentepolitiekers deze trieste herden-

king aangegrepen om hun eigen politiek
blazoen op te poetsen door ook iets op
het getouw te zetten.
Na heel veel politiek gehakketak in
Begijnendijk, werd op 11 oktober 2005
beslist dat kunstenaar Roger De Haes
(Houtvenne) een kunstwerk (De twee
mijnwerkers) mocht maken.
Maar hoe lang de Begijnendijkse jury

één en ander ook heeft voorbereid en
besproken, er staat vandaag nog altijd
geen kunstwerk.

Geen deadline in
schriftelijke opdracht.
Tijdens de gemeenteraad van 22
maart moest Willy Michiels, thans
burgemeesters en destijds één van de
bezielers van het project,  schoorvoe-
tend toegeven dat er problemen zijn
met het gieten van het bronzen
kunstwerk.
Burgemeester Michiels spreekt over
verzachtende omstandigheden richting
kunstenaar, deze zou een verkeerde
bronsgieterij gekozen hebben, maar
die uitspraak werd geplaatst in afwe-
zigheid van de partij die niet aanwezig
was en zich dus niet kon verdedigen.

Nieuwe gietmal.
Wanneer we Roger De Haes contact-
ren bevestigt deze dat er inderdaad
problemen zijn met het gieten van het
bronzen beeld en hij verwijst daarvoor
naar de gieterij te Hulshout.
Kunstenaar Roger De Haes moet
echter toegeven dat er op de bestel-
ling aan de gieterij geen deadline
staat, maar dat er beloofd was om het
beeld in juni 2006 klaar te hebben.
De gieter zou nu een nieuw systeem

hebben aangeschaft dat hem toelaat
het beeld in verschillende delen te
gieten waarna het nauwkeurig op
elkaar kan worden gezet.

Allerlei andere
problemen.
Bij de gieter Rudi te Hulshout horen

Begijnendijk heeft het beeld recent nog meer in de schijnwerpers gezet ....

we een andere klok luiden
Het komt er op neer dat de bewering dat
de nieuwe mal iets te maken heeft met
de vertraging voor rekening van de
kunstenaar is.  Rudi Van Den Vonder
deelt die mening niet en geeft zijn versie
van het verhaal.

“Men moet weten dat men einde 2005
vertrokken is van een schets waarop
twee gehurkte personen van ongeveer
80 cm hoog te zien waren, het is uitge-
groeid tot iets reusachtigs, de kunste-
naar heeft de zaak mogelijk wat onder-
schat. Hoofdzaak is dat de opdracht veel
te laat is toegekomen, ik zat hier niet te
wachten en ben aan een ander project
begonnen.
Er was ook wat vertraging met de
betaling, maar dat heeft te maken met
de bank, transacties groter dan 10.000
euro vragen wegens de wet op de fraude
méér controle”, zegt Rudi.

Burgemeester Michiels.
De Begijnendijkse Burgemeester geeft
toe dat er administratieve problemen
zijn met de levertermijn maar, zegt Willy
Michiels, ik ben enkele dagen geleden de
gieter nog gaan bezoeken en ik heb
goede hoop dat het nu toch snel in orde
komt ....

Toen we op 19 april naar Hulshout
trokken om het beeld te zien, kon-
den we niet aan onze trekken
komen, het staat ergens anders op
het industrieterrein in een oven van
zo’n  400° en het zal binnen +/- één
maand wel klaar zijn beweert Rudi,
of dat waar is weten we niet.

Deze beide ex mijnwerkers poseerden
te Marcinelle voor Morsum Magnificat.

 Morsum Magnificat ®foto

Erik Verbeeck

www.tremelo.be/lips_fb/presentation/?path=gtremelo/newsfolder/Marcinelle_2&SHOW_IN_FULL_DISPLAY_MODE=true&cookieset=1

Een beknopt en rijk geïllustreerd verslag van de activiteiten rond de ramp die zich in de “Bois du Cazier” op 8 augus-
tus 1956 afspeelde ziet op de website van Tremelo.
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Gevel Buroprint Tuerlinckx
wordt hersteld !

Drie parkeerplaatsen één maand onbruikbaar.
Betekom / Aarschot 26 maart 2007.

Nadat deze redactie de onstabiliteit van
de gevel van Buroprint Tuerlinckx vorig

jaar in oktober
(zie MM 126, 132
en 137  ) in
eerste instantie
aan de eigenaars
meldde en
zaakvoerder Jos
Tuerlinckx
zeggende “het
zijn uw zaken
niet” de telefoon
inlegde, werd
vervolgens
burgemeester
Schellens geïnformeerd.
Deze zou één en ander wel eens laten
natrekken maar aangezien de verstand-

houding met de Aarschotse Commandant
van de Brandweer en Schellens een
dieptepunt had bereikt, gebeurde er
niets.

Begin 2007 bracht Morsum
Magnificat de zaak opnieuw
te berde en huidig burge-
meester van Aarschot
Deboes reageerde wél.
Hij liet een controle uitvoe-
ren en moest tot de conclu-
sie komen dat de onstabiele
en slecht onderhouden
puntgevel inderdaad een
reëel gevaar betekende voor
argeloze voorbijgangers.

Dranghekken.
De gemeente Aarschot
reageerde onmiddellijk en
plaatste, ter voorkoming van
calamiteiten, dranghekken
en een drietal parkeerplaat-
sen werden afgesloten. Wél
stelden we vast dat op
donderdagvoormiddag,
gedurende de markt, de
marktkramers de hekken
gewoon verplaatsten en
ónder de instabiele punt-
gevel hun kramen opstelden.

Derving parkeer-
gelden.
Ondertussen is er meer dan
één maand voorbij gegaan
en op vrijdag 23 maart 2007
zien we dat er stellingen
gebouwd werden aan de
voorgevel van het gebouw
met de onstabiele punt-
gevel, eigendom van Burop-

rint Tuerlinckx.
Deze redactie
becijferde dat de
derving aan parkeer-
gelden de Stad
Aarschot, op één
maand tijd, minimum
720 euro heeft
gekost.  We nemen
dan ook contact met
de dienst communica-
tie van de gemeente
Aarschot en de dame
die ons te woord
staat kan ons niet

onmiddellijk verder helpen maar zegt
dat ze ons opnieuw zal contacteren.
Dit contact kwam er inderdaad onder

Frans Deboes :

“Dat zijn Uw zaken
helemaal niet en
bovendien bent U
geen inwoner van
Aarschot”.

Nieuws uit Aarschotse Bonewijk :

Zonder de totaal onafhankelijke en niet aflatende
zin voor veiligheid van Morsum Magnificat, had
Buroprint Tuerlinckx deze werken nooit uitgevoerd,
burgemeester Schellens heeft nooit zijn verant-
woordelijkheid opgenomen, de huidige wel, zij het
dan met heel veel tegenzin.

de vorm van een telefonische oproep
van  de burgemeester van Aarschot,
CD&V’er FRANS DEBOES.
Wanneer we hem confronteren met
onze simpele berekening verandert
zijn stem van vriendelijk naar intimi-
derend en hij zegt botweg :  “Dat
zijn Uw zaken helemaal niet en
bovendien bent U geen inwoner van
Aarschot”.

Gevaar geweken.
Gelukkig stellen we op maandag 26
maart 2007 vast dat er eindelijk een
aannemer gestart is om de onstabiele
en onveilige constructie te herstel-
len.
Mocht deze redactie niets onderno-
men hebben dan zijn we er zeker van
dat het gevaar was blijven bestaan
totdat de gevel naar beneden was
gestort met het risico dat er slacht-
offers zouden zijn gevallen. De
burgemeester heeft hier ten on-
rechte op de pianist geschoten en
zich wellicht om politieke redenen
laten <mis>leiden.

En Bananja ?
Waarom de Aarschotse burgemeester
geen lessen trekt en, naar voorbeeld
van de Leuvense Oude Markt, ook de
andere gevels aan de Bonewijk door
de brandweer liet inspecteren,
begrijpen we niet.

MORSE-Press VOFJVDS

Waarom de burgemeester de
gevel van de groentewinkel
Bananja niet liet nakijken begrij-
pen we niet.
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Nieuw onderzoek van Morsum
Magnificat legt laksheid Algemene

Directie Energie weer bloot !

Gevaarlijke laagspanningsnetten :

Betekom 26 maart 2007.
Na de eerste nieuwe acties in oktober
2006 te Herent, waarop de Herentse
Filosoof en burgemeester Willy
Kuijpers handig inspeelde, en waar het
bij bleef  (zie Morsum Magnificat 126 -
127 van oktober 2006 en 129 in
november 2006) waarna de exploitant
Eandis van mening was dat Morsum
Magnificat haar gratis informant is en
de bevoegde Ingenieur van de Alge-
mene Directie Energie (Johnny
Milissen) op zijn twee oren denkt te
kunnen (blijven) slapen, moet deze
redactie opnieuw tot de actie over-
gaan om de bevoegde Minister van
Economie, Energie, Buitenlandse
handel en Wetenschapsbeleid, Marc
Verwilghen zijn verantwoordelijkheid
te doen opnemen.

Algemene Directie
Energie in gebreke.
In 2000 - 2003 heeft Morsum Magnificat,
na enkele incidenten met luchtnetten
(Booischot) alsook woningbranden
waarbij slachtoffers te betreuren waren
(Wittevrongel) een groot onderzoek
ingesteld naar de conformiteit van de
elektrische netten van de
Intercommunales waarvan Electrabel
geacht wordt het onderhoud (de
exploitatie) waar te nemen.
Maar Electrabel die vaak (zoals Iverlek)
de grootste aandeelhouder is, groot en
machtig genoeg om buiten te wet te
opereren, deed haar job niet waardoor
het 112.000 kilometerlange openbaar
elektrisch net in één grote puinhoop
werd herschapen.
De Algemene Directie Energie (Ministe-
rie van Economische Zaken) werd door
Electrabel in slaap gewiegd, onder de
knoet gehouden en dies meer.
Het is de taak van deze dienst om de
elektrische netten, vooral op de
gevaarlijke niet conformiteit, te contro-
leren en dat deden ze niet.

Meer dan 2500 rapporten.
De inspecties van Morsum Magnificat
tussen 2000 en 2003, die over 88 ge-
meenten werden gevoerd, toonden met
meer dan 2500 rapporten aan dat de
toestand, door de laksheid van de
Algemene Directie Energie, onaanvaard-
baar gevaarlijk was.
De Staatssecretaris voor Energie OLIVIER
DELEUZE greep na het zien van de
rapporten in en gaf zijn administratie
(Algemene Directie Energie) een uit-
brander en beval, naast dat van Morsum

Magnificat, ook een nevenonderzoek
door de Dienst Energie.

Industrieel Ingenieur Johnny
Milissen razend op Morsum
Magnificat.
Directeur Generaal Fernand Sonck,
destijds zowat “ fin de carrière ” diende
één van zijn Industriële Ingenieurs, ex
militair Johnny Milissen, op de vingers te
tikken. De Ingenieur had  te Elsene een
woning gekocht en Milissen
zou verlof hebben gevraagd
om aan die woning te
klussen.
Fernand Sonck zei toen
tegen Milissen : “Ge moet
maar verlof nemen als er tijd
is, nu niet”, dat zinde de
“Fantast” Industrieel
Ingenieur niet.
Milissen vertelde liever
verhaaltjes over zijn bezoe-
ken aan het Rode Plein
(Falconpein) te Antwerpen
toen hij de in beslagnamen
van namaakgoederen in de
Russische winkels mocht
bijwonen, in die “Rosse
buurt” was er buiten
namaakgoederen ook nog
vrouwelijk <tippel>schoon te
zien en daar is Milissen ook
niet vies van.
Inspecties van de elektri-
sche netten van de stroom-
leveranciers dat deed hij
écht niet graag, daarom is
Johnny Milissen razend op
de redacteur van Morsum
Magnificat.

Lafaards.
De Algemene Directie Energie diende
met veel schande de bevindingen van
Morsum Magnificat te bevestigen en
omdat ze zélf toch óók “iets” moesten
doen, ontdekten ze zelf ook nog wat
gevaarlijke toestanden !!
Daarop wijzigde de Staatssecretaris met
het KB van 24 maart 2003 de volledige
vrijstelling van controle die de stroom-
leveranciers tot dan toe hadden.
De lafaards van de Algemene Directie
Energie stuurden op 1 augustus 2002
een rondschrijven aan alle
elektriciteitdistributeurs in België
(Wallonië en Vlaanderen) dat wegens
talrijke klachten de netten tegen
1.8.2004 in orde dienden te worden
gesteld !

Iedereen binnen de sector was door de
passage “  wegens talrijke klachten ... ”
perfect op de hoogte wie de betrokken
partij was, alleen de naam van de
persoon en hoofdredacteur hebben ze
wijselijk niet vermeld, grotere lafaards
bestaan er niet, de Algemene Directie
Energie had de nodige controles moe-
ten doen, maar daarin faalden ze
grandioos.
Minister Verwilghen
moet nu ingrijpen.
Na al wat is vooraf gegaan, heeft
Morsum Magnificat de zaak opgevolgd.
Na Olivier Deleuze werd Fientje Moer-
man in het Ministeriële zadel gezet, daar
werd het dossier door Dr. Tom Vanden
Borre opgevolgd, maar Vanden Borre
stoorde zich meer aan het feit dat
Morsum Magnificat zich inliet met die
onveilige installaties dan aan de onveilig-

heid zelf. Toch diende Fien Moerman te
antwoorden op parlementaire vragen en
te bevestigen dat er in 2003 al 120.892
aftakkingen werden hersteld, dus tóch
gevaarlijk.
Op zijn beurt werd Minister Verwilghen
ter zake aan de tand gevoeld, er wer-
den tot 31 maart 2004 opnieuw een
reeks herstellingen uitgevoerd.
In bepaalde gebieden zoals in West
Vlaanderen volgt de Algemene Directie
Energie de zaken min of meer op maar in
Limburg en Vlaams Brabant blijft de
Algemene Directie Energie in gebreke.
In de nieuwe rapporten die aan de
Minister worden overgemaakt wordt
gevraagd, dat de Minister zijn verant-
woordelijkheid zou opnemen.

Vennestraat 117 Aarschot - Attaché Johnny Milissen
slooft zich al 4 maanden uit om een voordien door
een erkend organisme afgekeurde elektrische in-
stallatie van een dame (die hem wellicht bevalt), te
minimaliseren, maar andere gevaarlijke situaties
zoals deze op de foto ziet hij niet, wij dus wel.

lees verder blz 7
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Stabiliteit vele
hoogspanningspylonen in vraag !

Stabiliteit pylonen is voorzien
in de betreffende regels van
het A.R.E.I.
Dat men bij ELIA de journalisten pro-
beert wijs te maken dat voorvallen zoals
te Affligem quasi normaal zijn, is larie en
apekool, het is de constructie van het
hoogspanningsnet die niet voldoet aan
de ter zake vigerende normen en wet-
ten (KB 10 maart 1981 en de werking van
de wind op de bouwconstructies NBN
B03-002-1&2), laat ELIA maar eens naar
buiten komen met degelijke rekennota’s
van een pyloon die wij aanduiden !
Als de pylonen moesten gebouwd zijn
volgens de hierboven vermelde normen
waarbij de veiligheidscoëfficiënten
werden gerespecteerd en aangepast
aan de dynamische druk welke op de
masten met hun kabels wordt uitgeoe-
fend, zouden de pylonen zeker niet
omvallen.

Verschillende types.
Hoogspanningspylonen bestaan uit
verschillende types, deze die in “ lijn ”
worden geplaatst (Porteur) en anderen
waarop “ verankerd ” kan worden
(Ancrage). Zie ook Morsum Magnificat

In 1992 kaartte de hoofdredacteur van Morsum Magnificat (rechts op de foto) de
stabiliteit van twee hoogspanningspylonen te Genk aan en haalde zich daarbij
niet alleen de woede van Industrieel Ingenieur Johnny Milissen (in het midden
met de papieren) van de Algemene Directie Energie op de hals, maar ook van
Interelectra (Alex Winters met lichtgrijze pet).
De twee pylonen aan het “Swennenblook” te Winterslag weken op een hoogte
van amper 20m, meer dan 37cm van hun verticale as af. Interelectra diende één
en ander te herstellen, het zou hen 8 mio Bef gekost hebben.
De Algemene Directie Energie heeft het resultaat van hun tussenkomst nooit aan
Erik Verbeeck laten weten. Johnny Milissen probeert wél met allerlei middelen op
de pianist te schieten, nu in het dossier van een particuliere elektrische installatie
bij een alleenstaande dame waar Milissen zich al maanden uitslooft in een
nieuwe poging Erik Verbeeck te kunnen “pakken”.

Affligem 26.11.2006 - Pyloon van een 70kV
transportlijn plooit in elkaar. Niettegenstaande de
lijn een richtingswijziging van 30° diende te
ondergaan, was het geen type “A” pyloon (Ancrage
- Verankering) en dát is de reden waarom deze
omviel, hij was gewoon te zwak om aan de krach-
ten te weerstaan die erop uitgeoefend werden.
De controle van die masten ligt bij de Algemene
Directie Energie, te Gent heeft Morsum Magnificat
een gelijkaardig incident kunnen voorkomen door
éénh en ander aan te kaarten

130 omtrent de hoogspanningsmast te
Affligem waarover we uiteraard niets
meer in de pers vernemen, nogal wiedes,
dat heeft alles te maken met de nieuwe
baas van de Algemene Directie Energie de
Franstalige  Marie Pierre Fauconnier (PS),
die ooit nog bij ELIA dus Electrabel
werkte. Het is uitgerekend  ELIA dat haar
hoogspanningsnet moet onderhouden en
bouwen volgens de vigerende wetten en
normen en dat doet ELIA op veel plaatsen-
niet of onvoldoende. In de wet staat dat
de pyloon aan de krachten die erop
worden uitgeoefend aan de meest ongun-
stige belasting moet kunnen weerstaan,
dus  niet kunnen omvallen, dat is  op heel
wat plaatsen niet het geval met alle
gevaren eraan verbonden.

Algemene Directie Energie
verantwoordelijk.
Het hoog toezicht op de constructie, de
plaatsing, het onderhoud, de conformi-
teit, etc. van de hoogspanningslijnen

behoort tot het Ministerie
van Economische Zaken, meer
bepaald de Algemene Directie
Energie.
De dienst is slechts met een
drietal Industriële Ingenieurs
bemand, daaronder Johnny
MILISSEN, een ex militair.
Milissen mocht een poosje te
Antwerpen op het Falconplein
(Rode Plein genoemd vanwege

de vele winkels van Russische eigenaars)
met de Federale Politie (BOB) optrekken
om de namaak van producten mee in
beslag te nemen,  een kolfje naar het
handje van Milissen die daar maar al te

graag over pochte.
Wanneer het gaat om controles van de
elektrische netten van de stroom-
leveranciers, probeert Milissen zich te
verstoppen want dat doet hij niet graag.
Omdat uitgerekend Morsum Magnificat de
slechte staat van de elektrische netten
blootlegde is Johnny Milissen razend op
deze redactie en zijn hoofdredacteur.

Achterstand.
Omdat de installaties van de stroom-
leveranciers tegen 1 augustus 2003
conform dienden te zijn en die deadline
al lang voorbij is, start deze redactie een
nieuwe ronde waarbij de conformiteit
van de netten aan het A.R.E.I. zal ge-
toetst worden. We hebben al vastgesteld
dat de netten in bepaalde regio’s zoals
Limburg, Antwerpen, Brussel tegenover
deze in Oost en West Vlaanderen minder
vlot worden hersteld.
Er werden na de rapporten van Morsum
Magnificat al veel herstellingen uitge-
voerd, maar er zijn nog veel te veel
gevaarlijke situaties.
Ondertussen heeft Morsum Magnificat
een dossier in bezit waarbij Electrabel en
de eigenaar van het net (IEH) een veroor-
deling boven het hoofd hangt voor een
elektrocutie.

Algemene Directie Energie moet hervormd worden.
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Erik Verbeeck
Freelance onderzoeksjournalist

Misbruik van Eandis.
Betekom / Wezemaal 28 maart 2007.
We hebben al gehoord, dat bestuurders
van ambulances hun sirenes durven te

gebruiken om een pakje frieten te gaan
kopen, maar te Wezemaal stoten we op al

Zwaailichten om te winkelen.

Vier pinkers en zwaailichten, deels op de stoep en op het zebrapad
om even in de gazettenwinkel binnen te stappen en dan verder te
rijden, ze hebben nog altijd de Electrabel streken ; onaantastbaar
en beschermd door het gedoogbeleid van de locale politiek en de
facto locale politie.

een even flagrant misbruik van EANDIS.
Krantenwinkel.
In het Dorp van Wezemaal is er rechtover
de bekende frituur bij Paula (van haar

lekkere frieten) een krantenwinkel, de
straat is daar vrij smal en er is een

zebrapad.
Tegenover de winkel ligt er een grote
parking, waar wekelijkse de markt
plaatsvindt, maar vandaag was de parking
leeg, dus plaats genoeg.

Flagrant en gevaarlijk misbruik.
Om 13:40u komt er een liftwagen van
EANDIS toe, omdat de liftwagen vlak
tegen de gevel en deels op het zebra-
pad parkeerde, daarbij de vier zwaailich-
ten in werking stelde, dachten we dat
er aan de OV (openbare verlichting)
diende gewerkt, maar dat was verkeerd
gedacht, de man stapte doodgewoon in
de krantenwinkel binnen om er vijf
minuten later weer buiten te stappen
en verder te rijden.

Burgemeester Claes.
Toevallig komt Dirk Claes de cafébaas uit
Rotselaar (Burgemeester en Volksverte-
genwoordiger) voorbij om een brief te
posten, we konden onze ogen niet
geloven dat Dirk Claes zijn hand opstak,
dus “goeie dag zwaaide”, toen we op
hem afstapten om daarvan bevestiging te
krijgen, zei Claes dat het handgezwaai
bedoeld was voor Paula van het gelijkna-
mige Frituur, ik ken Paula goed voegde
Dirk Claes er nog aan toe. Alsof hij
ondergetekende niet kent !

Wanden van RJV gebouw te Brussel
bevatten gevaarlijke stoffen (Radium en lood).

Minister Vanvelthoven stopt de zaak in de doofpot.

Betekom / Brussel 27 maart 2007.

Al op 24 februari 2006 bracht Morsum
Magnificat op haar website al een eerste
artikel omtrent de giftige producten in
de Gyprocwanden van het R.J.V. (Rijks-
dienst Jaarlijkse Vakantie) gebouw aan de
Elsenesteenweg, 213 te 1050 Elsene maar
er werd aan de zaak naar buiten toe, om
bepaalde redenen maar weinig aandacht
besteed.
Op 31 mei 2006 bracht Morsum Magnificat
een tweede artikel, daarbij werd weer
een tipje van de sluier opgelicht door de
publicatie van een deel van het NRG
rapport
(zoek op de website van Morsum
Magnificat op trefwoord RJV).

De politiek doet niets.
Binnen de RJV is er een heel klein
groepje dat de ongezonde situatie heeft
aangekaart, maar eigenaardig genoeg
kregen ze binnen de RJV van zowat
iedereen tegenwind, zelfs van de
preventieadviseur die op een bepaald
moment wel zei ; We leven hier op een
kleine tijdbom” maar daar bleef het bij.

670 Bq/kg Radium 226.
Een stuk gipswand werd door het
laboratorium van het Nederlandse NRG
op 13 april 2006 onderzocht, er werd
ondermeer 670 Bq/kg (Becquerrel per
kilogram) Radium 226 gevonden, maar
daarbuiten ook 640 gr/kg Pb-210 (lood)

wat ook een zeer gevaarlijk en giftig
product is.

Geen wet op radioactiviteit
in bouwmaterialen.

De Directie van de R.J.V. schakelde wel
Aib-Vinçotte-Controlatom in, die uiter-

NRG Labo : De gevaarlijke stoffen in de gipswanden van de R.J.V. te Brussel

aard één en ander minimaliseert,
frappant is wel dat dit erkend organisme
in haar summier en amateuristisch
geformuleerde e-mail van 2 februari 2006
schrijft, dat er in België geen normen
bestaan wat de radioactiviteit in bouw-
materialen betreft, stop dus maar veel

radioactieve rootzooi in muren en
wanden er is toch geen wet die dat
regelt  !  Het Federaal Agentschap
Nucleaire Controle is voor deze materie
bevoegd maar het FANC werkt niet en
moet hervormt worden.

 MORSE-Press VOF

       Ra- 226
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Tour & Taxi te Brussel :
Wie manipuleerde radioactief tuig ?

Als wij (zoals de klassieke journalis-
ten) de Adviseur van de Directie van
het F.A.N.C. (Jan Michiels) hadden
moeten geloven, dan is het Agentschap
al sinds 2003 bezig met het opsporen
en doen verwijderen van meer dan
5.000 illegale radioactieve opvangers
die door gekende firma’s zoals
L’Aigrette geplaatst werden.
Die illegale tuigen konden er komen
omdat de Directie van het F.A.N.C.

(o.a. JP Samain en Luc
Baeckelandt) in een vorig
leven (D.B.I.S.) de plaatsing
oogluikend hebben toegela-
ten.

Betekom / Brussel
30 maart 2007.
De N.M.B.S. was één van
de gedupeerden van de
charlatans die zo’n toestel-
len destijds plaatsten, de
radioactieve tuigen waren
“Gadgets” waarvan de
rijken dachten dat zij door
de plaatsing van een dure
radioactieve bron, beveiliging tegen
bliksem konden afkopen, banken en
verzekeringsmaatschappijen werden à
volonté opgelicht, maar ook de
N.M.B.S. bediende zich rijkelijk.

Domper.
Het gebouw van Tour & Taxi aan de
Havenlaan te Brussel, vroeger eigen-
dom van de NMBS,  werd enkele jaren
geleden voor een smak geld gerestau-
reerd, T&T die de eigenaar is, heeft
echt op geen euroke gekeken.
Maar op het fraai gerestaureerde pand
staat één domper : een illegaal radio-
actief element Preventor Indelec, een
gevaarlijk tuig dat normaal 9 Radium
226 bronnen bevat.

Actie.
Vandaag werd er actie gevoerd aan
het gebouw aan de Havenlaan, daarbij
werd een affiche aangebracht met
daarop het radioactief embleem.
De aanwezigheid van het radioactief
icoon is wettelijk verplicht wanneer er
een vergunning is, maar omdat het
toestel er illegaal staat is er ook geen
embleem aangebracht.

Verbaasd.
We proberen informatie te bekomen
over het hoe en waarom dat illegaal

Deze affiche werd tijdens de actie op twee plaat-
sen aangebracht.

tuig ,na zo’n gigantische restauratie,
toch steeds aanwezig is.
Het was niet gemakkelijk om infor-
matie te verkrijgen, de CEO scheepte
ons vrij snel af, het werd een verhaal
“ van het kastje naar de muur ”,
maar uiteindelijk slagen we erin om
een merkwaardig verhaal te noteren
van een zeer verbaasd persoon van
projectontwikkelaar (en mede-

eigenaar van T&T, Robelco.

Illegaal tuig teruggeplaatst.
Een onderdeel van de restauratie

bestond in het vervangen van de
toren, JT van Robelco zegt dat bij het
plaatsen van de nieuwe metalen
toren, ook de radioactieve opvanger
werd teruggeplaatst, de firma dacht
immers dat de bliksemafleider  (het
radioactief element) bij de oude toren
hoorde en zo werd het radioactief tuig
ook gewoon teruggeplaatst !

Ondersteboven.
We zien tot verwondering van JT, dat
de Preventor Indelec nog steeds
aanwezig is, het tuig staat onderste-
boven gemonteerd en de verbindingen
van de daalleiding zijn op een zeer
amateuristische manier uitgevoerd,
wat ons doet besluiten dat de firma
die de metalen constructie maakte
het radioactief tuig heeft gemanipu-
leerd !

Gevaarlijk Radium 226.
De Antwerpse firma die daarover
meer weet, hebben we vandaag niet
meer kunnen bereiken.
Feit is dat de Preventor Indelec met 9
Radium-226 bronnen door de arbei-
ders die de metalen toren plaatsten
werd teruggeplaatst en dat deze
arbeiders de uiterst gevaarlijke en
aan de buitenkant met Radium 226
besmette bronnen onwetend en
onbeschermd gemanipuleerd hebben,
mogelijk zelfs te veel bestraald
werden !
We hebben hier andermaal het bewijs
geleverd dat het F.A.N.C. de bevol-
king niet of onvoldoende beschermd
tegen de gevaren van de ioniserende
stralingen én besmettingen en dat het
hoogtijd is dat de verantwoordelijken
daarvoor gestraft worden. Radium
226 is tenslotte een zéér gevaarlijk
radio element.

Verwijderd ?
Volgens JT van de projectontwikkelaar
werd de radioactieve opvanger pas na
de restauratie ontdekt en zou deze
verwijderd zijn. Dat kan natuurlijk
niet want hij staat er vandaag nog !

Wordt vervolgd.

De actie bij Tour & Taxi van vandaag 30 maart 2007.

Erik Verbeeck
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Nucleair Inspecteur
Edith Goes moet opstappen.

Betekom / Brussel 31 maart 2007.

De audit van Korn & Ferry heeft
bij het F.A.N.C. onvoldoende
koppen doen rollen. We hopen dat
de werkgroep “Nucleaire Veilig-
heid” ook de rest van de
incompetenten vervangt.

I.P.C. Sint Truiden, 29
maanden wachten.
Op 22 december 2003 stuurde de Sint
Truidense immobiliënfirma I.P.C. een
klacht naar het  F.A.N.C. omtrent de
wijze van werken van de firma L’Aigrette
uit St Pieters Leeuw.
Het F.A.N.C. (Edith Goes) had 29 maan-
den nodig om de nochtans gegronde
klacht in de doofpot te stoppen en de
firma I.P.C. met drie regels te antwoor-
den.

Dury Incourt.
Op 22 oktober 2006 schrijft gedupeerde
J.P. Dury uit Incourt een klagende brief
naar het Federaal Agentschap Nucleaire
Controle, de klant schijft door de firma
L’Aigrette uit Sint Pieters Leeuw bedro-
gen te zijn, bovendien viel het hem op
dat de werknemers van L’Aigrette op
een bijzonder brutale manier tewerk
gingen, foto’s daarvan illustreerden dat.

Deze met Radium 226 besmette buizen zijn afkomstig van een installatie waar
een RADAC stond opgesteld, frappant daarbij is dat deze installatie vergund
was en Aib-Vinçotte-Controlatom hier de jaarlijkse fysische controles uit-
voerde !
De fysische controle moet uitgerekend nagaan of er geen besmetting is, hier is
de klant (Antwerpse Waterwerken) dus opgelicht, de klant (AWW) betaalde
voor controles die niet volgens de wet werden uitgevoerd !
Het ging hier om een locatie van de Antwerpse Waterwerken te Oelegem !
A.V.N. Heeft bevestigd dat de buizen besmet waren en ze werden later naar
Belgoprocess afgevoerd voor legale verwerking ! Edith Goes van het F.A.N.C.
weet dat zogezegd allemaal niet !

O.L.Vrouw van Stokkel.
Op 30 maart 2007 stelt een kerkfabriek
uit Sint Lambrechts Woluwe zich even-
eens vragen over de werkwijze van de
firma L’Aigrette (die op 26 maart 2007
de arbeidsinspectie op bezoek

had) en daardoor blijkbaar niet in staat

was het werk uit te voeren, zodat GDK
dat zelf uitvoerde, maar er is
onduidelijkheid, het was in ieder geval
L’Aigrette die de offerte indiende.

Competentie in vraag.
In het verleden was er al het PV te
Borgloon, de vergissing te Meldert, er is
I.P.C., Dury, Opont, Stokkel en daar
komt nu nog Tour & Taxi bij (zie ander
artikel).
Omdat de nucleaire Inspecteur al
herhaaldelijk in de fout ging bij haar
inspecties mocht ze enkel nog
secretariaatswerk uitvoeren, nu blijkt
dat ze zelfs het administratief werk niet
aankan !

Blz 16 - 17 - 18

Dossier FDossier FDossier FDossier FDossier F.A.N.A.N.A.N.A.N.A.N.C.C.C.C.C.....
op 18 april in deop 18 april in deop 18 april in deop 18 april in deop 18 april in de
C.B.Z.C.B.Z.C.B.Z.C.B.Z.C.B.Z.

KVZ - Veiligheid
De “ Vakbond ”
keek er naar.

Betekom 23 maart 2007.
De firma KVZ uit Jabbeke diende
vandaag een paal te vervangen die de
dag voordien door een losgekomen
aanhangwagen van een firma uit Diest
werd beschadigd.

De <K>Vakbond.
J.M. Van Brabant is een ACV vakbonds-
man die destijds, toen het bergaf ging
met de Truienese nv G. Champagne,
de gazet  haalde, een deel van Cham-
pagne werd toen overgenomen door
het K.V.Z. van Geert Verstraete uit
Jabbeke, ik werd door dat artikel toen
meteen bij Verstraete op het matje
geroepen zei de ACV’er.

Veiligheid.
Wanneer we kritiek hebben op de
veiligheid (hij heeft geen harnas en zijn
collega die onder hem op de grond
staat draagt geen helm), zegt  J.M.Van
Brabant :  “wat wil je, de vakbonds-
mannen gaan met de bazen eten, als ik
geen vakbondman was, lag ik lang
buiten !” Vakbondsman wordt je dus
om je job te kunnen behouden , maar
de ACV’er past de veiligheid niet toe,
niet voor hem en ziet ook niet toe op
zijn collega, die geen helm of hand-
schoenen draagt. Plak dan maar een
ACV sticker op je helm !!

Erik Verbeeck

ACV

Incompetentie nucelaire

contro
le nog eens bewe-

zen !  A
fspraak C.B.Z.

18 april 2
007
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ESSO

           Vlaams Belang :
Guy Leterme     Yves Verhofstad
Bobbejaanland voor één dag “ V l a m i n g e n l a n d  ”

Betekom / Lichtaart 31 maart 2007

Het was de bedoeling van het
Vlaams Belang om er vandaag
een familiedag van te maken
zonder politieke motieven, maar
de politiek is nooit ver weg, dus
ook vandaag niet.

Tweede fase.
Vandaag was het Frank
Vanhecke, Gerolf Annemans
en organisator van de
familiedag Filip Dewinter die
de karig aanwezige pers te
woord stonden.
Met deze succesvolle
familiedag wil het Vlaams
Belang na de précampagne
met de apenaffiche en de
apenfolder, waar het
Vlaams Belang als énig
echte politieke  alternatief
in Vlaanderen werd aange-
geven, de tweede fase
inzetten die de hele maand
april zal lopen zei Frank
Vanhecke in zijn openings-
toespraak.

Een pot nat.
Op de affiche wordt de
draak gestoken met Yves
Verhofstadt en Guy Leterme, één pot
nat zegt het Vlaams Belang, ook de PS
werd in de toespraken niet gespaard.
In de kiescampagne, zal het Vlaams

Het Vlaams belang gaat 750.000 à 1
miljoen van deze affiches door haar
militanten vóór de verkiezingen laten
verspreiden (zonder de foto’s die er
door Morsum Magnificat werden
ingevoegd)

Belang de kiezer proberen te overtui-
gen, dat Leterme geen alternatief is
voor Verhofstadt of SPa, het is allemaal
één pot nat, alleen het Vlaams Belang is
een alternatief voor Vlaanderen.

Het zwartboek.
Het Vlaams Belang heeft een 250
bladzijden tellend “Zwartboek” opge-
steld waarin een massa politieke blun-
ders, schandalen, kiezers-bedrog, etc.
van de regering(en) werden opgeno-
men, ondermeer de afluisterpraktijken
van de politieke fracties in het Vlaams
Parlement waaraan alleen de SP.a.
ontsnapte !
Minister Keulen werd betrapt toen zijn
wagen met 177 km/u over de weg
raasde en zo gaat het 250 bladzijden
door.

Tussencampagne.
Annemans heeft het over een tussen-
campagne die nu in april moet gevoerd
worden.  De campagne zal op een
moderne manier gevoerd worden, één
van de elementen zal het zwartboek zijn
met een CD Rom die binnen enkele
weken samen met andere zaken be-
schikbaar zal zijn.
Daarop zal enerzijds ons plan en ons
alternatief en aan der andere kant de
plicht van een oppositiepartij om de
bezwaren te uiten tegen degenen die
regeren, maar niet alleen dat, we
hebben tegelijk een programma en ons
oppositie argument.

Paars, Groen, Paars.
We hebben met dat lijvig document
(zwartboek) de teller laten doorlopen tot

16 maart, echter zonder het
verkeersvignet van Leterme, al de rest
zit erin.
Met dit boek willen we vooral aantonen

dat de beweging vanaf 1999 paars,
groen aanvankelijk, nadien paars en
uiteindelijk de tri-partite van Leterme,
                  dat dit één en dezelfde
                  beweging is die doorloopt
op een tijdlijn. Dat zijn de aanmerkin-
gen en de bezwaren die wij uiten en
die we hier, met bronvermelding, op
een rijtje hebben gezet.   Alle vragen
van de Vlaams  Belang mandatarissen

gesteld in alle Vlaamse Parlementen
over die periode komen er op neer dat
de rode draad van een alternatief het
Vlaams Belang is zei Annemans.

Familiedag een succes.
De Winter zei vandaag als organisatie-
verantwoordelijke bescheiden te zullen
blijven, maar was een gelukkig man te
kunnen aankondigen dat er 12.500
Vlaams Belang leden en sympathisan-
ten  2,00 euro per bezoeker betaal-
den. Toch moet het Vlaams Belang op
zijn verkiezingsuitgaven voor deze
gezinsdag 125.000 euro inschrijven.
Het Vlaams Belang betaalt 150.000
euro om Bobbejaanland af te huren,
Dewinter voegde er nog aan toe de
Directie te danken omdat ze niet
gezwicht waren aan de druk om de
Vlaams Belang gezinsdag geen door-
gang te laten vinden.
In het 29 jarig bestaan van het Vlaams

Blok en Vlaams Belang
was dit de grootste
manifestatie ooit,
besloot  Dewinter.

Moeten we het
Vlaams Belang toch
geen kans geven ?
Vraag is of ze dan of
ze, als het zóver is
(naar voorbeeld van
Geert Bourgeois
e.a.)  ook niet van
die grote pot gaan
(mee) profiteren  ?
Leterme verloo-
chent Vlaanderen en
zal, net als Verhof-
stadt, om te kunnen
regeren naar de
pijpen van Di Rupo
dansen.
Vlaanderen moet
financieel los van
Wallonië en daar-

voor lijkt Vlaams Belang het énige
alternatief

Morsum Magnificat stelde na
afloop van de persconferentie
als énige volgende vraag :

Mocht U na de verkiezingen
aan de regering kunnen deel-
nemen, heeft u dan geen
schrik in die grote pot nat te
verzuipen ?

Frank Vanhecke : Nee, we
hebben daar geen schrik van
nee.

De politieke familiedag van het Vlaams Belan trok toch
12.500 leden en sympathisanten

Erik Verbeeck
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vervolg van blz 3

Ook op
Kinderkribbe
te Brussel

 Morsum Magnificat ®
Begijnendijk : “De Rakkertjes”

Veranda of bijgebouw ?
Betekom / Begijnendijk 31 maart 2007.

We noemen Begijnendijk de hoofd-
stad van de Bananenrepubliek
Vlaams Brabant, de huidige poli-
tieke leiding van het “Wringers-
dorp” is er een zoals “Nieuwe wijn
in oude vaten”.
Deze redactie heeft eerder al
bericht over de diverse illegaal
opgetrokken gebouwen van René
NIJS- Van Bael en diens
“Begijnendijkse Ardennen” en de
niet volgens de Vlarem II goedge-
keurde stookolietank, maar de MGB
houdt het been stijf.

Stookolietank.
Omdat de niet conforme stookolietank
hinder veroorzaakt werd één en ander
naar het Parket te Leuven gestuurd.
Dat heeft blijkbaar effect gehad want
recent zouden de struisvogels van de
MGB voor die niet conforme stookolie-
tank “hun” politie ingeschakeld hebben.
Of ze René Nijs-Van Bael een strobreed
in de weg gaan leggen is af te wachten.
Deze familie mag, zoals nog enkele
anderen in Begijnendijk, wel héél veel
doen wat een ander niet mag.

De Tumkensberg.
De Tumkensberg is een
rustige wijk vlak buiten
het centrum van Bete-
kom, gelegen in een
open bebouwing.
Wie er grond kocht en
een huis bouwde kreeg
volgens de akte een
(relatieve) zekerheid dat
de rust in de omgeving
gewaarborgd zou zijn, in
de huizen mogen er
volgens de papieren
geen handelszaken
gevestigd worden, maar
papier is, zoals men
zegt, geduldig.

De Rakkertjes.
In het centrum van
Betekom, was er een
kinderopvangcentrum
“De Rakkertjes”, of die
naam aan de uitbaters
dan wel aan de op te vangen kinderen
dient toegekend, is een vraag die men
zich zou kunnen stellen. De kinderop-
vang in de Proff. Scharpélaan liep op de
één of andere manier mis, de juiste
reden daarvan hebben we omwille van
het feit dat het voorbij is niet meer
onderzocht, we zouden daaraan toch
niets meer kunnen veranderen, maar
we weten wel één en ander, hoe dan
ook, De Rakkertjes verhuisden naar ...
jawel : de Tumkensberg.

Verhuis.
In juli 2005 verhuisde De Rakkertjes
naar de Tumkensberg 49, we kunnen
ons moeilijk voorstellen dat zo’n
verhuis als een kip zonder kop zou zijn
gebeurd, tenslotte is daar een kosten-
plaatje aan verbonden.

Kwatongen beweren dat Vera V. niet op
haar tong gevallen is en nogal wat
connecties heeft in de “hoge” kringen
van de Begijnendijkse dorpspolitiek.

Speciale technieken.
Volgens informanten zou Vera V. in
2001, middels speciale technieken, van
de gemeente Begijnendijk een bouw-
vergunning hebben verkregen om op
de Tumkensberg 49 een kinderkribbe
uit te baten. De technieken bestonden
volgens diverse informanten erin dat
er aan de buren een document ter
ondertekening werd voorgelegd,
waarbij een “veranda” zou worden
geplaatst, iemand schrijft daaromtrent
aan deze redactie volgende :
“ De omschrijving van haar document,
het bouwen van een veranda, waarmee
ze de buurt rond trok om de nodige
handtekeningen te verzamelen werd
nadien bijgewerkt met de omschrijving
‘bijgebouw voor de opvang van kinde-
ren”
Het komt er dus concreet op neer dat
aan het document, na het plaatsen van
de handtekeningen, iets werd
gewijzigd, of weet Begijndenijk niet

wat een veranda is ?

Klacht.
In september 2005 werd één en ander
duidelijk in de vorm van een klacht
richting Gemeente Begijnendijk, maar
klager(s) slaagden er nooit in om de
activiteiten van “De Rakkertjes” in hun
wijk te doen ophouden, de uitbaatster
heeft blijkbaar zeer goede connecties
met het gemeentebestuur wordt hier
en daar gezegd.

Intimidatie.
Sommigen van de klagers hebben ook
hun bedenkingen omtrent de
“Commodo & Incommodo” affiche die
achter het raam zou zijn aangebracht
waarbij het rolluik zóver naar beneden

werd gelaten, dat deze gewoonweg
niet zichtbaar was !
De wijkagent zou op de hoogte zijn
gesteld, maar ook dat zou niks
geholpen hebben, integendeel.
Omdat er maar niks van in huis kwam
zou één van de klagers aan de
wijkagent gevraagd hebben hoe de
zaken met de uitbating van De
Rakkertjes erbij stonden, waarna de
Inspecteur zou gezegd hebben “niet
gediend te zijn met de klacht en ik
hoor dat ge haar klanten lastig valt en
dat kan niet hé”
Dat is pure intimidatie van de politie,
ook bij de Rakkertjes, blijkt men van
zich af te bijten waarbij intimidatie en
stemmingmakerij ook niet worden
geschuwd, mag dat dan wel en zoja
waarom ?

Reactie van de uitbaatster.
Wanneer we Vera V. opbellen en
confronteren met de bemerkingen uit
ons onderzoek, gaat het over een
veranda of een bijgebouw, dan
reageert de uitbaatster als volgt :
“ Dat is dus een veranda, de
bouwvergunning is afgeleverd als een
veranda ... en ik weet wie u daar op
afgestuurd heeft, dat is meneer B...
want u stond daarstraks hier als ik
thuis gekomen ben ...”
Nadat deze redactie duidelijk maakte
dat wij, net zoals zij, mag gaan en

staan waar ze wil zegt Vera :
“ Die mensen zijn vrij om daar
tegen te zijn, ik heb daar totaal
niets op tegen dat ze daar tégen
zijn, ik ben met alle papieren
wettelijk in orde, zowel naar Kind en
Gezin als naar Stedenbouw als naar
de gemeente toe, alle nodige
vergunningen werden afgeleverd.
Meer kan ik daarover niet zeggen,
als de gemeente hier vindt dat het
wel kan, dan denk ik dat u zich tot
de gemeente moet wenden ”.

Handelsactiviteiten.
Op onze opmerking dat daar in de
woningen geen handelsactiviteiten
mogen uitgeoefend worden, krijgen
we geen reactie.
Kind en Gezin keurde alles goed
zegt Vera (dat heeft Kind & Gezin
trouwens ook aan deze redactie
bevestigd, ook dat er twintig
kinderen mogen worden
opgevangen).

“U mag altijd komen kijken, ik heb
trouwens ook al de Politie over de
vloer gehad en die zijn onaangekon-
digd komen kijken, we mogen zelfs
geen kindjes opvangen in gedeelten
die voor privé-doeleinden gebruikt
worden” zegt de uitbaatster
zelfverzekerd.

Voorlopig besluit.
De buurtbewoners die zich benadeeld
voelen hebben voldoende elementen
om verder dan Begijnendijk te kijken,
maar ze moeten dat wél willen zien en
de koppen bij mekaar steken.

Wordt wellicht vervolgd.

De Rakkertjes met een vergunning voor opvang van 20
kinderen in een wijk waar geen handelsactiviteiten mogen
uitgeoefend worden. Of de constructie een “Veranda” dan
wel een “Bijgebouw” is moet nog uitgemaakt worden.  De
buren tekenden voor een “Veranda” .....

MORSE-Press VOF
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MORSE-Press VOF

Reisjournalist Marc Helsen op “Mini trip”:
van Groot Bijgaarden naar Kobbegem.

Betekom / Herentals
01 april 2007.

In Morsum Magnificat 130 van novem-
ber 2006 brachten we op bladzijde 5
een artikel over reisjournalist Marc
Helsen.
Het reizen zit de Herentalse-
naar in het bloed dat kruipt
waar het niet gaan kan.
Doorgaans trekt Marc er voor
een paar maanden uit naar de
verste hoeken van onze
moeder aarde, maar deze keer
was het een trip in mineur.
In het artikel in Morsum
Magnificat hadden we het al
aangegeven, deze redactie
had het dus bij het rechte eind.

Weg van de computers.
Na de grote trip welke Marc
Helsen in het boek “Op reis
naar nergens” uitgebreid heeft
neergeschreven, leek het ons
onmogelijk dat de VUM aan de
Gossetlaan, de globetrotter
lang aan de redactietafel zou
kunnen houden, maar de VUM
zou de VUM niet zijn als ze er
zelfs nog geen schepje bovenop
zouden doen, Marc zou zich deels met de
website van Het Nieuwsblad dienen
bezig te houden, een totaal foute
beslissing. Marc Helsen is letterlijk en
figuurlijk weggelopen van de VUM
computers.

De Persgroep.
Geheel duidelijk is het niet waarom
Marc voor de Persgroep gekozen heeft,
maar hij wilde absoluut niet aan het

Marc Helsen signeert hier het boek “Op reis naar
nergens” voor Morsum Magnificat. Nu ging Marc
op reis naar Kobbegem, we zijn van hem toch
meer spectaculaire zaken gewoon.  We vragen
ons af hoe lang Marc het op die redactie zal
volhouden ?

manipuleren van de Internet site van de
VUM meewerken, dat is veel te saai.

Marc heeft zich duidelijk niet geïnfor-
meerd bij Bjorn Maeckelbergh die een

jaartje geleden Het Laatste Nieuws liet
vallen om naar Het Nieuwsblad over te
stappen, de mentaliteit op de redactie
van HLN  was niet al te best, maar is ze
wel érgens goed ?

Van kwaad naar erger ?
Journalisten zijn de lakeien van de
hoofdredacteurs die op hun beurt naar de
pijpen van de Politiek dansen, vrije en
onafhankelijke journalistiek vindt men

Erik Verbeeck

Advocaat uit Leuven verstrikt in
technisch dossier.

Betekom / Leuven 28 maart 2007.

Wie in een gerechtshof dient te zijn
kan het schouwspel van de vele, vele
Advocaten meemaken, soms vragen we
ons af wat de leeftijd van sommigen is.
Onlangs maakten we het mee dat een
jong Advocaatje aan de “Juge” als een
“nieuw element” werd voorgesteld.
Vermits het een zitting van het
Vredegerecht betrof was een toga
niet nodig, daarom viel het op dat het
truitje van het Advocaatje wellicht
een maatje te klein werd aangekocht
zodat een stukje van het buikje en
achteraan de kleur van haar slipje te
zien was ! Hoe laag is onze Justitie
gevallen, nog een paar jaar en het
worden misschien wel bordelen.

Technisch dossier.
We weten dat de horde Advocaten
doorgaans geen techneuten zijn,
daarom worden de Parketexperten
door de Advocaten als “Afgoden”
aanzien en geprezen en zelfs tot in het
absurde als  “Mijnheer De Expert”
vereerd worden, ‘t is echt niet nodig
want iemand die écht onafhankelijk is
en met kennis van zaken spreekt, zal
nooit Parketexpert worden, het
waarom gaan we hier niet uitleggen.
Maar er is, zoals in casu, een Advocaat
uit het Leuvense met een “Witte” Toga,
wat te vergelijken is met een “Witte
Raafadvocaat”. De Meester bijt zich
zelfzeker vast in een technisch dossier,
maar er gebeurt iets merkwaardigs.

Bewijs aan
tegenpartij geleverd.

Dat een Advocaat geen techneut is,
zouden we nog kunnen vatten, maar
hier gaat het ook om de toepassing van
de Wet van 10.03.1981.
In zijn besluitvorming probeert Meester
“ X ” zijn gelijk te halen door documen-
ten aan tegenpartij te zenden die zijn
cliënt regelrecht de das omdoen.
Door “zijn” stukken levert hij bewijzen
aan de tegenpartij die hemzelf en zijn
cliënt de das omdoen !
Binnenkort komt de zaak voor de
Rechter, benieuwd wat de Advocaat
gaat inroepen om zijn vergissing voor de
Rechter te verdedigen.

Wordt vervolgd.

blijkbaar alleen bij Morsum Magnificat.

Maar het afscheid van Marc Helsen bij
Het Nieuwsblad verliep naar verluidt
niet zonder enig tumult.
Volgens informatie rommelt het bij Het
Laatste Nieuws de laatste tijd ook
weer.  Marc Helsen zou daar ook bij de
Internetsite betrokken zijn; Als Marc
maar geen spijt krijgt omdat hij van de
regen in de drup terechtgekomen is !

Betekom / Scherpenheuvel-
Zichem  31 maart 2007.

Het artikel van Morsum Magnificat
over het snoeien van de bomen in
de Grensstraat 56  (zie MM 138)
heeft er blijkbaar toe bijgedragen
dat de familie M. uiteindelijk, na
twee jaar aandringen, resultaat
heeft geboekt. De koppige buur-
vrouw liet bomen snoeien en
andere werden gekapt.

Vrederechter.
Wat de buren hadden overwogen,
deed een bedrijf, waarbij dezelfde
dame weigert facturen te betalen
voor uitgevoerde controles van
haar niet conform elektrische
installatie.
De verkoopster denkt werkelijk dat
ze iedereen naar haar pijpen kan
laten dansen, maar nu heeft ze
zich glansrijk vergist.
Toch slaagde ze erin om een
Attaché van de Algemene Directie
Energie te manipuleren.  De zaak
komt op 26 april 07 opnieuw voor
de Vrederechter van Diest.

Wordt vervolgd.

Scherpenheuvel
Zichem.
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Google Earth
Eye atitude 443 ft

Ijzerenkruisst
raat

Kranen Michielsens :
Agressieve verkoopspolitiek kost klanten.

Betekom / Brussel 28 maart 2007.

In 2006 heeft Kranen Michielsens
grote financiële sprongen ge-
maakt, ze kochten het zieltogende
Kranen Van De Weghe en ook
Mondia op, deze laatste beschikte
over een kranenpark dat piepte
en kraakte.
Maar ook in Nederland (Utrecht)
werd er een afdeling uit de grond
gestampt en ook daar was geld
voor nodig.

Gyproc.
Maar de nv Kranen Michielsens én de
Bank samen, krijgen het geld nooit op,
Michielsens kocht ook de oude Gyproc
terreinen aan de Merksemsebaan te
Wijnegem.
Op die site werden vroeger de gelijk-
namige Gyproc platen gemaakt
waarvan nu blijkt dat ze veel giftige
stoffen bevatten die afkomstig zijn van
het overbekende Prayon Rupel, we
vragen ons af, of die site wel gezond is
voor de werknemers ?
In Gyproc platen werden te hoge
concentraties Radium 226 (670 Bq/
kg), Pb 210 (640 Bq/kg) en zelfs
Uranium 238 en Uranium 235 gevon-
den.

Niet meer plezant.
Al vrij vlug na de gigantische financiële
operatie werden er spanningen geno-
teerd onder het personeel, vooral met
die van Van De Weghe, maar ook in
eigen rangen boterde één en ander
niet. Een kraanman die al jaren bij
Michielsens werkt zei : “ Het is niet
meer plezant bij Michielsens ”.

Duiventil.
Vorige klok is niet de énige die we
hoorden luiden,  er zijn meer klach-
ten, ook van personen die er nog
werken, vooral wanneer we vernemen
hoeveel personeelsleden er nu weeral
weg zijn, is het een echte duiventil
geworden.
Er werden kaderleden uit Brussel en
Gent  gehaald waarvan we het bewijs-
materiaal bezitten dat ze in het
verleden méér dan één blunder
hebben begaan.  Bij de afdeling te
Gent diende, door herhaalde  klachten
van een klant, een Industrieel Inge-
nieur te worden ontslagen.
In één jaar tijd werden er van 27
kaderleden al 18 ontslagen of weg-
gepromoveerd, dat is toch niet nor-
maal !

Veiligheid, incident bij
Shell.
Enkele jaren terug had Michielsens  in
de haven van Antwerpen (Raffinaderij
Shell) veel geluk. De lading, een soort
lange buizen met koelvinnen, werd
niet goed in de hijs genomen en
eenmaal 20m hoog, viel de lading uit
de hijs,  twee buizen doorboorden het

glas van de cabine en ploften zich in de
zetel,  rakelings naast de kraanman
die slechts licht gekwetst werd.
Ook op andere plaatsen respecteerde
Michielsens de veiligheid niet, onder-

Machinist  Frank VH uit Axel aan de
stuurknuppel van de hypermoderne

100 T. kraan van Sarens.

meer te Luik.
In Libramont stuurde Michielsens een
kraan op pad, waarvan een buis van
de Jib (vakwerk) gedeukt en afge-

keurd was.

Contant betalen.
Maar sinds kort zijn er ook commer-
ciële problemen. Een potentiële en
solvabele klant uit Brussel, vroeg
offerte waarin Michielsens in eerste
instantie schreef dat er 30 dagen na
factuurdatum diende betaald.
De klant plaatste daarop de bestelling
en prompt reageerde Michielsens dat
er contant (met cheque) diende
betaald te worden, een praktische
onmogelijkheid voor de klant.
De klant annuleerde even prompt de
bestelling en plaatste een nieuwe bij
de firma Sarens die de werken met
een relatief nieuwe 100 Ton kraan van
Liebherr uitvoerde

Paniek ?
Sinds kort is bij Kranen Michielsens de
oud Directeur (vader Michielsens)
terug actief. Sommigen beweren dat
het om een paniekreactie gaat. Is
Michielsens door al die overnames
financieel té ver gesprongen, zitten ze
in geldnood ? Als er rook is, zegt men
dan niet dat er ook vuur is ?
Johan Michielsens vond dat het geen
zin had om onze vragen, o.a. of er
een milieueffectenrapport omtrent de
Gyproc site werd gemaakt,  te beant-
woorden.

Erik Verbeeck

De goederen (buizen) in de hijs waren niet fatsoenlijk bevestigd, enkelen vielen
naar beneden en boorden zich in de zetel van de kraanman die als bij wonder

slechts licht gewond werd (Werf Shell Antwerpen).
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Kabinet Verwilghen worstelt nog
altijd met artikel 276 A.R.E.I.

Betekom / Brussel 04 april 2007.

Op 1 januari 2007 had een nieuwe wet
in voege moeten treden die de veiligheid
van de elektrische installaties zou
moeten bevorderen, maar de Algemene
Directie Energie van Directeur Marie-
Pierre Fauconnier (PS), blunderde.

Ze doen hun best.Ze doen hun best.Ze doen hun best.Ze doen hun best.Ze doen hun best.
Hoe schrijnend het gesteld is met de
werking van de Administratie wordt
aangetoond door het feit, dat men er
maar niet in slaagt om een vrij eenvou-
dig onderdeel van het A.R.E.I. aan te
passen.
Het keuren van een elektrische instal-
latie vóórdat een gebouw verkocht komt
maar niet in orde.
Deze redactie had gehoopt dat men ook
keuringen zou opleggen voor gebouwen
die verhuurd worden, maar het Brussels
Gewest verzet zich omdat er daar veel
van woning gewisseld wordt !
Op het Kabinet van Marc Verwilghen
zegt men bij de “cel energie” dat ze hun
best doen om het KB van 1.4.2006 méér
dan een jaar later in voege te krijgen.

Niet bij verhuring.Niet bij verhuring.Niet bij verhuring.Niet bij verhuring.Niet bij verhuring.
Alhoewel er tienduizenden woningen met
een gevaarlijke elektrische installatie
worden verhuurd, vele minderbegoeden
dagelijks noodgedwongen met de gevaren
van niet conforme elektrische installa-
ties moeten leven, is het juist daar dat
het belangrijk is dat elektrische
installaties in orde zijn.

Verwilghen op de bijzondere Minis-
terraad van 18 maart 2007 te
Leuven. Art. 276 nog vóór het einde
van de legislatuur klaar ? Wij
moeten het eerst zien.

Wie een woning koopt, kan ook de kosten
betalen voor het in conformiteit brengen
van de elektrische installatie.
Op het Kabinet is “Politiek” ook veel
belangrijker dan de veiligheid, het keuren
bij het verhuren van woningen werd niet
opgenomen, politiek gaat over lijken.

Erik Verbeeck

M o r s u m  M a g n i f i c a tM o r s u m  M a g n i f i c a tM o r s u m  M a g n i f i c a tM o r s u m  M a g n i f i c a tM o r s u m  M a g n i f i c a t  vraagt ontslag van de  Directeur
generaal en de Hoofdingenieur / Directeur

                    A l g e m e n e  D i r e c t i e  E n e r g i e .

Persconferentie MORSE-Press VOF

Betekom 5 april 2007.

We zullen maar denken dat de
afwezigheid van de reporters op
onze persconferentie te maken
heeft met het feit dat de helft van
België met <Paas>vakantie is.
Omdat we in een zeer
stresserende maatschappij leven
en, in tegenstelling tot wat de
regering beweert,  het leven
alsmaar lastiger wordt en mensen
sneller en sneller gefrustreerd
geraken, moet men om de
haverklap met vakantie.

De oogverblinding.De oogverblinding.De oogverblinding.De oogverblinding.De oogverblinding.
Dat de dag van vandaag, de “kindjes”
de baas zijn, niet de ouders, komt
velen goed uit.
Het is “Paasvakantie” en de helft van
België is op reis, de maffiabanken
doen weer gouden zaken, veel
mensen moeten zich immers
financieel pijnigen om met vakantie te
kunnen, we moeten het voor mekaar
immers verborgen houden, hoe slecht
het gaat en de “moed” hoog houden.
Deze redactie ging niet met vakantie
en wij geraken door onze job, de
mistoestanden aankaarten, helemaal
niet gefrustreerd.

15 Jaar onderzoek
naar de gevaarlijke
elektrische netten.

Met LOUIS TOBBACK op kop, hebben
een resem politici hun politiek
blazoen via parlementaire vragen
pogen op te poetsen, een show waar
één politicus met kop en schouders
bovenuit steekt : Olivier DELEUZE.
Maar de “Groene” Staatssecretaris
werd door zijn eigen Administratie
verloochend.

Verneukt.

Door de meer dan 2.500 rapporten
van Morsum Magnificat, die na het
onderzoek in 88 gemeenten en
Steden aan de Staatssecretaris
werden overhandigd, was het
duidelijk dat de vrijstelling van
controle van de stroomleveranciers,
die hun eigen netten te mogen
keuren, moet worden afgeschaft.
De machtige elektriciteitlobby
slaagde erin om de Algemene
Directie Energie te manipuleren of
minstens in slaap te sussen, het
verbod kwam er maar gedeeltelijk
en Olivier Deleuze beet in ’t zand, de
Staatssecretaris was razend.

GarGarGarGarGarnaaltjes akknaaltjes akknaaltjes akknaaltjes akknaaltjes akkoorooroorooroord.d.d.d.d.

Met de persmap, die met de
bewijsstukken meer dan 80
bladzijden bevat, tonen we aan dat
de Algemene Directie Energie de
schuld is van de gigantische en
gevaarlijke puinhoop waarin quasi
alle elektrische installaties
herschapen werden.
De “Kleintjes” die hier en daar in het
systeem zitten, willen wel
meewerken, maar de “Groten”
natuurlijk niet.  Het is de top van de
piramide die gevuld is met de
“Groten” die hun handen wassen in

de gigantisch opbrengsten van de
productie en verdeling van
elektriciteit.

Persmap.Persmap.Persmap.Persmap.Persmap.
Wie de volledige persmap met daarin
diverse documenten in kleur wil
bekomen zal daarvoor 50 euro + 5
euro verzendkosten + 6% btw
dienen over te maken aan MORSE-
Press VOF.
Stuur een e-mail naar :
info@morse-press.be
Bel naar 016 60 46 10, of stuur een
fax naar 016 60 83 10.

MORSE-Press VOF
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Arbeiders van smederij uit Hamme
manipuleerden onwetend Radium 226

Was er niemand van de Directie of de Ingenieurs
van Tour & Taxi, Robelco, Van Reeth, Bopro, of de
Architekten van Archi 2000, etc.  op de hoogte van
de gevaren, en wat deed het F.A.N.C. ?

Betekom / Brussel / Hamme 09
april 2007.

Radium 226 is een
“Alfastraler” en het meest
giftige radioelement én bot-
kanker verwekkend, dat staat
als een paal boven water en is
voldoende medisch bewezen
en aangetoond.
Die smeerlapperij (Ra-226)
werd aangewend bij
opvangers van bliksem (de
zogenaamde radioactieve
bliksemafleiders). De smeer-
lappen die het plaatsten
hebben aan dat gadget voor
de rijken (die met hun geld
veiligheid tegen
bliksem dachten te kunnen
afkopen), veel geld verdiend
met die vaak illegale plaat-
singen, met o.a. kampioen
L’Aigrette op kop en de over-
heid (D.B.I.S) liet begaan !
Dezelfde Directeurs van de
D.B.I.S. zakten af naar het Fede-
raal Agentschap Nucleiare Con-
trole waar ze hun slaap mochten
verder zetten.
Door toedoen van de hoofdre-
dacteur van Morsum Magnificat
kwam daaraan einde 2005 een
einde !

Het “decadente”
Tour & Taxi.
In 2004 liep de restauratie van de
voormalige  “Koninklijke Pakhuizen” af,
het werd omgevormd tot het huidige
decadente Tour & Taxi, een restauratie
die vele miljoenen euros’ heeft gekost,
het kan ons niet eens schelen hoeveel.
In tegenstelling tot het bevoegde
F.A.N.C. hebben wij wél belangstellling
wat er met de Preventor Indelec die
daar in opdracht van de de N.M.B.S. is
geplaatst, gebeurde.

Architekten enArchitekten enArchitekten enArchitekten enArchitekten en
Ingenieurs.Ingenieurs.Ingenieurs.Ingenieurs.Ingenieurs.
Alhoewel bij de restauratie diverse
gerenomeerde bedrijven betrokken
zijn, zelfs mede eigenaar ROBELCO,
zijn er wat de illegale radioactieve
opvanger Preventor Indelec  betreft
grove fouten gemaakt die <mogelijk>
ooit nog gevolgen zouden kunnen
hebben voor de personen die dat
gevaarlijk radioactief materiaal onwe-
tend manipuleerden.
In het kader van dit artikel hadden we
contacten met volgende personen :
Tour & taxi : Jean Van Damme,
Michel De Bièvre, Anna Gallo, Maggy
Amirageoff.
ROBELCO (projectontwikkerlaar) : Jos
Theunis.
Van Reeth (Studiebureel)  : Ronny

Smederij Heirman waarvan personen de besmette
radioactieve elementen onwetend manipuleerden.

Van Reeth.
Bopro (Studieburo): Johan Van Laer.
Ysewyn (metaalconstructeur ) : Marc
Ysewyn.
Archi 2000 (Architektenbureau) :
J.Verdussen.
Van al deze personen was er slechts
één die iets van de illegale radioac-
tieve opvanger afwist.

Reeds verwijderd.Reeds verwijderd.Reeds verwijderd.Reeds verwijderd.Reeds verwijderd.
Toen we op 30 maart 2007 Jos Theunis
van Robelco aan de lijn hadden, was
deze hoogst verontwaardigd dat het
tuig nog altijd aanwezig was, dát kon
niet !
“Het illegaal tuig is pas na de restaura-
tie ontdekt en we hebben vorig jaar
opdracht gegeven om het te verwijde-
ren, volgens mij is dat toestel al weg”
zei Jos Theunis overtuigd, maar wij
weten beter dan Jos, het toestel staat
er wel degelijk, “we zien het staan”
zegden we tegen Jos.

Smederij uit Hamme.Smederij uit Hamme.Smederij uit Hamme.Smederij uit Hamme.Smederij uit Hamme.
Het contract voor de renovatie van de
oude klokkentoren van het Koninklijk
Pakhuis werd binnengehaald door
metaalcontructeur YSEWYN uit Hamme
die het werk doorspeelde aan Smid
HEIRMAN eveneens uit Hamme.
Bij Heirman bevestigt men dat de oude
toren door hen werd nagebouwd en het
radioactief element door hen vervoerd
en op de nieuwe constructie moet zijn
overgeplaatst.

Geen details meer.
Dochter Vanessa heeft zelf nog meege-
werkt en op de werf nog bouten  en
moeren aangespannen, detailfoto’s van
de bliksemafleider heeft ze niet met-
een, maar ze weet wel dat er een
bliksemafleider op stond !
André Heirman die we op 9 april op

een werf te Grembergen
aantreffen, weet het nog
vaag.
Een bliksemafleider stond er
wel op de toren, maar dat
het om een radioactief
exemplaar ging, daar
hadden ze geen weet van,
Bopro heeft mij daarover
twee jaar geleden nog
opgebeld zei André.

Misschien niet
goed ?
André Heirman zegt in
opdracht van BOPRO

gewerkt te hebben en meent zich te
herinneren dat men destijds over de
bliksemafleider gezegd heeft, dat hij
misschien niet meer goed was, dus niet
meer teruggeplaatst zou moeten
worden, maar uiteindelijk plaatste de
firma Heirman het tuig toch terug !

Belgonucleaire.
De firma Heirman heeft later nog in
opdracht van Belgoprocess opdrachten
te Dessel uitgevoerd, André en zijn
werkman Ronny R. werden toen
medisch gecontroleerd en we hebben
niets gehoord zegt André aarzelend,
dus zal het wel in orde zijn ?

Het is zeker, dat de Preventor
Indelec verschillende maanden
bij de firma Heirman heeft gele-
gen, gemanipuleerd en vervoerd
werd, hoeveel personen dat
gevaarlijk tuig vastgepakt heb-
ben weten we niet, wel dat het
F.A.N.C. de grote schuldige is.

Nog altijd geenNog altijd geenNog altijd geenNog altijd geenNog altijd geen
bbbbbliksemafliksemafliksemafliksemafliksemafleiderleiderleiderleiderleider.....
Alle grote sommen en de tentoon-
gespreide decadentie rond de “ Tour &
Taxi “ ten spijt heeft het gebouw
vandaag nog altijd geen wettige
bliksemafleider. Maar dat is niet het
enige wat op technisch vlak misloopt
zegt men ons.
De schema’s van de elektrische borden
worden na de wijzingen die aan de
elektrische installatie worden aange-
bracht, niet aangepast, ik word perma-
nent tegengewerkt klaagt een verant-
woordelijke !
Wij staan van dat alles al lang niet
meer te kijken.

 Erik Verbeeck
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Open VLDVLDVLDVLDVLD kan gezichtsverlies in dossier
F.A.N.C. hoe dan ook niet meer vermijden.

Directeur Generaal J.P. Samain (Sp.a) mocht 25 jaar lang aanmodderen.

Betekom / Brussel 12 april 2007

Niemand zal het willen weten, maar
het einde van het FANC begon
einde 2002, begin 2003 met de
acties van een bedrijfsleider uit
Betekom die zich niet liet intimide-
ren door een incompetente in het
F.A.N.C. gedumpte ambetantenaar,
gewezen Adviseur Directie,
Kabinettier, dictatuurambtenaar en
beheerder van het bezemhok
binnen het F.A.N.C. : Jan Michiels.

25 Jaar geklungel.
De Directeur Generaal van het F.A.N.C.
Jean Paul Samain (PS) uit Jurbise,
schoolkameraad en goede vriend van
J.J. Van Binnenbeek van A.V.N. werd al
begin tachtiger jaren in het zadel gezet.
Het was de periode van Staatssecretaris
Firmin AERTS (CVP). De socialist
Samain voerde een beleid dat geen
beleid was. Samain en Luc Baekelandt,
die ook van de D.B.I.S. afkomstig was,
waren ook degenen die oogluikend het
plaatsen van duizenden illegale RABAS
hebben toegelaten.
Daarbuiten werden duizenden Röntgen
apparaten nooit vergund, laat staan
gekeurd, er werd nooit werk gemaakt
van de erkenning van de controle-
organismen, er werd nooit aandacht
besteed aan de gevaren van de
ioniserende stralingen van Scanners en
andere apparatuur in de ziekenhuizen,
kortom Jean Paul SAMAIN
mocht er jaren en jaren na
elkaar een zootje van
maken, alles bij elkaar
meer dan 25 jaar
geklungel.

Veroordeeld.
Maar in juni 2002 stootte
het nukkige F.A.N.C. op
verzet van de zaakvoerder
van een Betekoms bedrijf
dat het Agentschap op 21
november 2003 voor de
Brusselse Rechtbank van
Eerste Aanleg daagde.
Het F.A.N.C. werd voor een
gedeelte van de eisen
veroordeeld wegens het
verspreiden van on-
juiste en onduidelijke
informatiefolders en
brieven naar de Ge-
meenten en burgers, dit
in het kader van haar
campagne tot opspo-
ring, afbraak en inza-
meling van radioactieve
bliksemafleiders”
Een Agentschap Nucleaire
Controle dat verkeerde
informatie verspreidt
inzake radioactief materiaal
is toch zeer merkwaardig,
maar de Minister van
Binnenlandse Zaken wilde

daarvan niets weten.

Toch opnieuw
benoemd.
Op 20 augustus 2003 stuurt
Advocaat David Gailliaert
een brief naar de Minister
van Binnenlandse Zaken
met daarin een resem
klachten aan het adres van
het F.A.N.C.
Niettegenstaande voor-
gaande benoemde de
Minister van Binnenlandse
Zaken J.P.SAMAIN op 22
april 2005 opnieuw tot
Directeur Generaal van het
F.A.N.C. en dit voor een
periode van zes jaar !  Die
blunder kan de Minister,
noch zijn “Open VLD” niet
meer goedmaken.

Het parket.
De zaakvoerder van het Betekoms
bedrijf geraakte ook in de clinch met
Manfred Schrauben, die op een bepaald
moment zei : “Schrijf maar, we
antwoorden u toch niet”, daarop
stapte de bedrijfsleider prompt naar het
Federaal Parket en stuurde hen op
korte termijn alvast 30 dossiers.
Er kwamen vergaderingen met het CPG
(College van Procureurs Generaal), er
volgden nog meer vergaderingen en de
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Minister kwam onder vuur te liggen.

Korn & Ferry.
Hoe dan ook liet de Minister plotseling
een externe Audit uitvoeren door Korn
& Ferry die vrij snel tot de conclusie
kwam dat het FANC door
incompetenten werd bestuurd, dat is
uiteraard geen toeval, het was de
waarheid !

De Werkgroep Nucle-
aire Veiligheid.
Pas in 2005 kwam er een politieke
reactie op gang en werden er
vergaderingen in de C.B.Z.
gehouden, de eerste op 8 mei
2005 waar JP.SAMAIN en diens
“Vleugeladjudant” Michiels het
mochten komen uitleggen.
Toen de ernst van de situatie meer
en meer bekend geraakte, en
mede door de niet aflatende acties
van de zaakvoerder uit Betekom
wiens boot bij de politiek werd
afgehouden wegens vermeende
Vlaams Belang sympathieën, werd
de werkgroep “Nucleaire Veilig-
heid” opgericht.
Het was totaal ongepast om weer
een socialist aan het hoofd van die
werkgroep te zetten, het zijn
uitgerekend de socialisten die  J.P.
SAMAIN al die jaren in het zadel
hebben gehouden, de SP.a is
minstens medeplichtigaan de
malaise. !

Resultaten werkgroep
uitgelekt.
De aanbevelingen met het oog op
de verbetering van de werking van

De Federale (GDA) hier te Antwerpen bij de ontmanteling
van een RABA (School te Deurne waar nog altijd radioac-
tieve besmetting ligt). Het FANC ging bij de Minister janken
en de GDA werd teruggefloten ! Vandaag staan er nog
tientallen RABAS in A’pen.

Muriël Gerkens (ECOLO) naar de pers gelekt ?
In “La Kan” te Aubel deed ze niks aan het pro-
bleem van de verloren Radium-266 bronnen !
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het Federaal Agentschap voor Nucleaire
Controle werden in een 104 bladzijden
tellend rapport gegoten dat vervroegd
bij de pers terecht is gekomen.
Het rapport had pas op 18 april bij de
Commissie Binnenlandse Zaken aan
bod mogen komen
maar, vóór de druk-
proef bij de diverse
medewerkers was
toegekomen, heeft
iemand het naar de
pers gelekt, Muriël
GERKENS wordt deze
keer met de vinger
gewezen, de politica
stond het als eerste
voor de camera’s van
RTL uit te leggen en
vervolgens Willy De
Roovere.

De Keurings-
organismen.
Er is in het rapport nogal veel aandacht
besteed aan het hoe, waarom en het
doen en laten van de organismen voor
fysische controle en ook de relatie van
deze organismen tot het FANC.
De “Lobby” voor A.V.N. is duidelijk,
maar er wordt met geen woord gerept
over de practische mogelijkheden van
de drie erkende organismen.
Dat het FANC er nog nooit in slaagde
een degelijke erkenning en de werking
van die erkende organismen in docu-
menten te gieten is één feit.
Dat deze drie erkende instellingen het
nooit aankunnen de vereiste periodieke
keuringen bij de duizenden inrichtingen
uit te voeren is een ander feit maar
wordt in het rapport niet aangeraakt !
Tandartsen en Veeartsen samen heb-
ben al meer dan 10.000 toestellen !

AVN, de “Monopolist” voor de keuring
van de Kerncentrales, wil uiteraard niet
dat de markt wordt opengetrokken tot
het Europees niveau, Directeur J.J. VAN
BINNEBEEK zal zich uiteraard weren als
een duivel in een wijwatervat om zijn
monopoliepositie te handhaven, nogal
wiedes.

Interne organisatie.
Iedereen wist het maar ondernam niets
behalve de zaakvoerder van het
Betekoms bedrijf VeBo Electroadvies
bvba die het F.A.N.C. voor de Rechter
daagde en nog eens de vinger op de
wonde legde. Na de 22 vergaderingen
van de Werkgroep, weet men nóg beter
dat het F.A.N.C. barst van de intriges en
dat er permanent onduidelijkheid en
strijd is tussen de diverse afdelingen
binnen het F.A.N.C.
De keiharde Manfred Schrauben
(Toezicht en Controle) lag al zeer snel
in de clinch met het vod Luk Baekelandt
(Regelgeving en Vergunningen).
De resultaten van de werkgroep
resulteren in een aantal voorstellen
ondermeer om bepaalde departemen-
ten te laten samensmelten, men denkt
aan Regelgeving en Vergunningen en
Toezicht en Controle, maar over dat
item zijn anderen van mening dat die
departementen juist “naast elkaar”
moeten bestaan !

Personeel.Personeel.Personeel.Personeel.Personeel.
Het personeel van het FANC wordt
aangeworven volgens arbeidsovereen-
komsten zoals voorzien in de wet van
3 juli 1978.
Diegenen met de bevoegdheid van

OGP worden volgens andere regels,
die de Koning vastlegt, in een “Statut-
air” verband aangeworven.
Hoe het precies zit met het personeel
van het F.A.N.C. dat gedetacheerd, of

nog beter “Politiek” gebombardeerd is
(zoals Jan Michiels <SP.a>), komt niet
uit het rapport, ook niet hoeveel
personeel er is en wat dat allemaal
kost.
Het is een publiek geheim dat het
personeel onderling in twisten is
verwikkeld, daardoor draait het sys-
teem vierkant zodat sommigen heel
erg gefrustreerd zijn.

Regels en Richtlijnen.
Het FANC  heeft inzake het KB van 20
juli 2001 nog heel wat werk voor de
boeg met het opstellen van
reglementering en richtlijnen, daarom
worden sommige beslissingen te
overhaast en anderen daarentegen te
traag genomen.

nvdr.
De incompetentie en gebrek aan
communicatie maakt dat de nucle-
aire inspecteurs van de ondervin-
dingen op het terrein moeten

leren.
Daarom passen ze
de wetten en regels
aan de situatie en
naar goeddunken
aan.
Na één of twee
voorvallen denken
ze voldoende ge-
leerd te hebben en
beginnen ze zich
dictatoriaal op te
stellen, zelfs de
door hen erkende
organismen in de
wind te zetten. Deze
redactie heeft
voorbeelden van
A.V.N. en Techni

Test, vooral Manfred Schrauben is
zeer autoritair.

Het rapport plaatst ook vraagtekens
omtrent het feit dat het FANC Rechter
en partij is en dat moet gewijzigd.

In een bepaald dossier is het FANC
haar boekje te buiten gegaan, het
F.A.N.C. ging zich bij de Minister
beklagen dat plotseling de Fede-
rale Politie Milieu (Antwerpen)
tussenbeide kwam, zelfs een werf
gedeeltelijk stillegde.
Het F.A.N.C. protesteerde en stelde
dat zij de specialisten waren, niet
de Federale Politie milieu !

Op 18 april in de C.B.Z.
Alhoewel het onmogelijk is om een
rapport van 104 bladzijden om te
zetten in twee pagina’s om daarmee
voor iedereen klaarheid te schenken,
hebben wij de indruk dat, gezien de
uiteenlopende standpunten van de
commissieleden van de diverse poli-
tieke partijen, het op 18 april in de
CBZ niet van leien dakje zal lopen.

Hoe dan ook bevat het lijvig rapport
genoeg elementen om het Agentschap
grondig te hervormen, een tweede
regeringscommissaris moet er zeker
komen.

Duidelijke communicatie tussen de
diensten én met de Pers, wat nu ook
een puinhoop is, moet in de toekomst
grondig worden aangepakt.
Uit alle hoorzittingen zijn immers in
koor bezwarende elementen naar
buiten gekomen, zoals :
slechte werking, rivaliteit, politisering,
belangenvermenging door leden van
de RVB die in het Directiecomité
zetelen (zoals Tom Vanden Borre -
nvdr-) en last but not least ; de bedrei-
ging van de volksgezondheid ingevolge
nucleaire straling.

Vooral dit laatste is voor een Agent-
schap Nucleaire Controle onaanvaard-
baar.

Hagen Goyvaerts (Vlaams Belang) die
in het F.A.N.C. dossier zeker zijn
(Vlaamse) sporen heeft verdiend.
Philippe De Coene én de SP.a zou
“Rood” van schaamte moeten zijn.

MORSE-Press VOF

Ook hier was SAMAIN al betrok-
ken bij de afgang van de
Nucleaire Controle, toen was
het de CVP die aan het roer
stond, máár de “Sossen” waren
altijd in de buurt, het is nu tijd
dat ook die opstappen.


